
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Kwestie związane z bezpieczeństwem ruchu drogowego to temat wielokrotnie poruszany przez interesan-

tów przychodzących do mojego biura senatorskiego. Docierają do mnie niepokojące sygnały, iż istnieje real-

ny problem dotyczący liczby nieważnych przeglądów technicznych pojazdów w Polsce (w szczególności aut 

z dużym przebiegiem). Przedstawiono mi dane z wydziału komunikacji, zgodnie z którymi około 50% pojaz-

dów nie posiada ważnego przeglądu. 

Bardzo proszę o wskazanie, czy ministerstwo może przedstawić precyzyjne dane dotyczące liczby nie-

ważnych przeglądów pojazdów w Polsce oraz potwierdzić wskazane przeze mnie informacje. Czy problem 

jest realny? W jaki sposób ministerstwo może uszczelnić ten system? 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 

 

 

 

 

 
 


